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A Községi Képviselő-testület XVIII. ülése

Lackó Róbert a KKT elnöke
Egy hete új elnöke van a magyarkanizsai Községi Képviselő-testületnek. Lackó Róbertet, a város korábbi polgármester-helyet-

tesét a testület múlt csütörtöki ülésén tizenegy képviselő javaslatára választották meg elnökké. A voksoláson a 29 képviselőből 25 
vett részt. Egyetlen jelöltként Lackó Róbert 20 igen és 4 nem szavazatot kapott, egy szavazat érvénytelen volt. A képviselő testület 
új elnöke szerint megválasztása biztosíték a munka folytonosságára.

– Egy biztos: azokat a projekteket, azokat a munkákat, amiket elkezdtünk, be kell fejezni, jó, hogy eddig is részese voltam ezek-
nek a folyamatoknak, így folytatólagosan is segíteni tudom azok megvalósulását. Amint az ülésen is elhangzott, az önkormányzat 
komoly anyagi gondokkal küszködik, de hiszem azt, hogy egy jó kis csapat alakult át vagy alakult ki újra, és ezeket a problémákat 
folyamatosan meg fogjuk oldani, remélem, hogy az év végéig rendeződik a helyzet.

Az ülésen döntés született 35 millió dináros hosszú lejáratú hitel felvételéről is, amelyből mintegy 20 milliót az önkormányzat 
a tiszai szerb–magyar folyami határátkelő korszerűsítésére fordít. Felszerelését és a hajóállások kiépítését ugyan uniós forrásból 
pénzelik, ami azt jelenti, hogy gyakorlatilag a községnek egy dinárjába sem kerül, az előfi nanszírozáshoz szükséges pénzt azonban 
a községnek kell előteremtenie, a 15 százalékos önrészt pedig a tartomány biztosította számára. A beruházás megvalósítása után 
ezeket az eszközöket az Európai Unió visszajuttatja az önkormányzatnak. 

– A folyami határátkelő kiépítése a község fejlesztése szempontjából stratégiailag is fontos beruházás, amitől nem szabad elállni 
– nyilatkozta Bimbó Mihály, Magyarkanizsa polgármestere. –A kikötő IPA-pályázat eredménye, erre minket kötelez a szerződés, 
amit egy évvel ezelőtt aláírtunk. Ha mi ezt a szerződést most felbontanánk, elvesztenénk a lehetőségeinket arra, hogy a további IPA-
pályázatoknál számításba vegyenek bennünket, tehát hitel vesztettek lennénk.

A hitel fennmaradó részét az elvégzett munkák ütemében a városi autóbusz-állomás építésére költi az önkormányzat, mivel az 
objektumot még az idén szeretné tető alá hozni. A képviselők a továbbiakban elfogadták néhány intézmény jövő évi munkaprogram-
ját, és módosítottak több korábban elfogadott rendeletet is.
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